




MAJLIS KESELAMATAN NEGARA
JABATAN PERDANA MENTERI



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran Sebut Harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor di **PUTRAJAYA, KUALA LUMPUR DAN SELANGOR** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan mempunyai Sijil Taraf Bumiputra (STB), serta berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam Gred Kategori, Pengkhususan seperti berikut:

BIL.	TAJUK DAN NO. TAWARAN	TARAF / SYARAT PENDAFTARAN	PENDAFTARAN KONTRAKTOR	TARIKH DAN TEMPAT PENJUALAN DOKUMEN	TARIKH & TEMPAT TUTUP SEBUT HARGA	HARGA DOKUMEN
1	<p>Keja-Kerja Penyelenggaraan dan Pembaikan Kerja-Kerja Sivil Untuk Pusat Pengurusan Operasi Negara (PPON), Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri</p> <p>NO. SEBUTHARGA: MKN/JPM/S06/2023</p>	<p>Mempunyai Sijil Taraf Bumiputra</p> <p>Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan CIDB dalam Gred G2</p> <p>Kategori : B Pengkhususan : B04</p> <p>Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)</p>	<p>PERINGKAT 1</p> <p>Kontraktor yang berminat perlu mengisi maklumat penuh melalui imbas kod (QR)</p> <p><u>Tarikh Daftar Melalui Google Form:</u></p> <p>Tarikh: 15 JUN 2023 (KHAMIS) 10:00 Pagi</p> <p>Hingga</p> <p>Tarikh: 22 JUN 2023 (KHAMIS) 12:00 Tengah Hari</p> <p>PERINGKAT 2</p> <p>Kontraktor yang melepasi Peringkat 1 sahaja akan dipelawa oleh MKN melalui emel untuk hadir ke Taklimat. Seperti berikut:</p> <p>Tarikh: 27 JUN 2023 (SELASA)</p> <p>Masa: 10.00 pagi</p> <p>Tempat berkumpul: Bilik Mesyuarat Strategik, Aras 3, Blok D5, Bahagian Pembangunan Keselamatan Majlis Keselamatan Negara.</p> <p>(KEHADIRAN TAKLIMAT SEBUT HARGA ADALAH DIWAJIBKAN)</p>	<p>Atas Talian (Emel Syarikat)</p> <p>Tarikh: 30 JUN 2023 (JUMAAT)</p> <p>Sehingga</p> <p>4 JULAI 2023 (SELASA)</p>	<p>Peti Sebutharga Bahagian Pembangunan Keselamatan, Aras 3, Blok D5, Parcel D, Kompleks Kerajaan Parcel D, Presint 1, 62350 Putrajaya</p> <p>Tarikh Tutup: 11 JULAI 2023 (SELASA)</p> <p>Masa: Sebelum 12:00 Tengah Hari</p> <p> Ir RUDY BIN AMIR PENGARAH Bahagian Pembangunan Keselamatan Majlis Keselamatan Negara Jabatan Perdana Menteri</p>	PERCUMA

- Kontraktor yang berminat menyertai sebutharga perlu membuat pendaftaran melalui pautan <https://forms.gle/UQsBhbnboXfFXKsEA> atau melalui imbasan QR Code di bawah dan mengisi nama sebutharga, nama syarikat, nombor telefon dan sijil-sijil berkaitan (PPK,SPKK,Taraf Bumiputra). SELEWAT-LEWATNYA SEBELUM JAM 12.00 TENGAHARI 22 JUN 2023 (KHAMIS). Hanya kontraktor yang memenuhi syarat dan melepasi tapisan sahaja akan dipelawa melalui emel untuk hadir taklimat sebut harga.
- Kontraktor / Syarikat **TIDAK DIBENARKAN** mengemukakan surat "Kebenaran Khas Menyertai Sebut Harga Di Luar Bidang Pengkhususan" yang dikeluarkan oleh Pejabat CIDB dan Surat Kebenaran Khas Menyertai Sebut Harga bagi Gred yang lebih tinggi / rendah adalah **TIDAK DITERIMA**.
- Kaunter Pendaftaran akan dibuka jam 9.30 pagi sehingga sesi taklimat bermula. Pendaftaran lewat tidak dibenarkan menyertai Sebut Harga. Kontraktor yang hadir ke taklimat hendaklah membawa bersekali sijil-sijil ASAL dan SALINAN (tidak akan dikembalikan) Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan serta Sijil Taraf Bumiputra. Hanya pengarah syarikat yang sah dan dinamakan dalam sijil sahaja dibenarkan menghadiri taklimat dan wakil sahaja). lawatan tapak. Perwakilan kuasa adalah tidak dibenarkan sama sekali. (Setiap syarikat hanya perlu diwakili seorang
- Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor yang hadir ke taklimat sahaja. Bagi maksud ini wakil kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Sijil Taraf Bumiputra dan kontraktor yang memenuhi syarat sahaja pihak MKN akan mengemukakan dokumen Sebut Harga melalui emel.
- Pihak kontraktor dikehendaki mencetak dokumen Sebut Harga tersebut dan menghantar di peti Sebut Harga Bahagian Pembangunan Keselamatan, MKN.
- Dokumen Sebut Harga yang LEWAT diterima tidak akan dipertimbangkan.



Let's Start!

8. Kerajaan tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan dengan tawaran ini.
9. Sebarang pertanyaan boleh menghubungi Bahagian Pembangunan Keselamatan, Majlis Keselamatan Negara di talian 03-8886 6104 atau melalui emel abd.razak@mkn.gov.my.